
Or.V.0062-139/2001                                                        

PROTOKÓŁ Nr 139/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 13 czerwca 2001 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  /  zał.  nr  1  /.  Obradom
przewodniczył  Starosta Białostocki  -  Pan Wiesław Pusz - Przewodniczący
Zarządu Powiatu.

Proponowany  porządek  obrad  przyjęto,  jednogłośnie,  do
realizacji w brzmieniu:

1. Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  /  135/2001,
136/2001, 137/2001, 138/2001   /.

2. Akceptacja  porządku  dziennego  XXX  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego.

3. Rozpatrzenie wniosku WPODR w Szepietowie w sprawie udziału
powiatu  w  organizacji  turnieju  “Aktywizacja  Społeczności
Wiejskiej”.

4. Pismo do Zarządu Gminy w Zawadach w sprawie przekazania
nieodpłatnie Ośrodka Zdrowia na rzecz Gminy.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  procedury
zamówienia publicznego na wyłonienie na wyłonienie banku do
obsługi kredytu długoterminowego inwestycyjnego.

6. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu Białostockiego
w  sprawie  wyznaczenia  kandydata  na  członka  Komisji
Konkursowej.

7. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmian w budżecie.
8. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  Rady  w  sprawie  zmian  w

budżecie.
9. Podpisanie  porozumienia  z  Zarządem Gminy  w  Michałowie  na

finansowanie zadania “remont drogi powiatowej R 03410”.
10. Podpisanie  protokołów  przekazania  od  Zarządu  Miasta

Białegostoku  i  przyjęcia  na  stan  Powiatu  budynków
gospodarczych przy u. Borsuczej 2.

11. Informacja  dotycząca  dochodów  pobranych  przez  Powiat  w
okresie od 21 maja - 10 czerwca 2001 roku.

12. Pismo Powiatowego Urzędu Pracy w sprawie sieci  szkół  ponad
gimnazjalnych.

13. Informacja  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  o  wpisaniu  do
rejestru Domów Pomocy Społecznej w Jałówce i Uhowie.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
samochodu NYSA o numerze rejestracyjnym BTU 0553.

15. Wniosek i pismo w sprawie podziału działki nr 164 położonej w
Supraślu.

16. Pismo  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Publicznych  w  sprawie
dofinansowania modernizacji ul. Holendry w Tykocinie.

17. Pismo  Komitetu  Organizacyjnego  VIII  Wystawy  Zwierząt
Hodowlanych w Szepietowie.

18. Pismo  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego  w  sprawie
przeznaczenia przyznanej dotacji.

19. Pismo  Pani  Edyty  Eljasiewicz  w  sprawie  organizacji



Niepublicznego ZOZ w Białymstoku.
20. Wniosek  WSS  o  wprowadzenie  do  budżetu  Powiatu  kosztów

dofinansowania specjalistycznych usług rehabilitacyjnych.
21. Pismo  Urzędu  Poczty  w  sprawie  zmian  organizacyjnych  w

zakresie  usług  pocztowych  -  dotyczy  interpelacji  radnego
Zdzisława Łukaszewicza.

22. Pismo do mieszkańców bloku przy ul. Goździkowskiej w Łapach.
23. Pismo Zespołu Szkół w Czarnej Białostockiej o zwiększeniu planu

budżetu na 2001 rok.
24. Pismo  Zespołu  Szkół  Mechanizacji  Rolnictwa  w  Supraślu  w

sprawie zwiększenia planu wydatków na 2001 rok.
25. Pismo  Pani  Józefy  Jurczenia  w  sprawie  kupna  lokalu  oraz

udzielenia pełnomocnictwa.
26. Pismo  WGKiN  w  sprawie  zwolnienia  mieszkania  przez  Pana

Smuragę w Michałowie.
27. Podpisanie ogłoszenia o wynikach przetargu na dostawę tablic

rejestracyjnych.
28. Pismo Posła Krzysztofa Jurgiela i Wyższej Szkoły Zawodowej dot.

przekazania obiektu.
29. Zaproszenie na posiedzenie Komisji.
30. Sprawy różne.

Ad. 1 
Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołów Nr 135/2001,

136/2001,  137/2001  i  138/2001.  Po  naniesieniu  uwag,  przyjęli  je
jednogłośnie.

Ad. 2
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  projekt  porządku

dziennego  XXX  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego,  planowanej  na  28
czerwca  2001  roku  /  zał.  nr  2  /.  Analizując  poszczególne  punkty,
członkowie Zarządu zatrzymali się przy punkcie “podjęcie uchwały Rady w
sprawie wzoru herbu i flagi powiatu“. Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła
Pani Anna Szczepańska -  Sekretarz Powiatu.  Po konsultacjach z Komisją
heraldyczną  uzyskano  informacje,  że  Rada  Powiatu  zatwierdza  projekt
herbu,  a Komisja heraldyczna opiniuje go.  Następnie rozważano sprawę
“Podjęcia  uchwały  w  sprawie  zmian  w  regulaminie  wynagradzania
nauczycieli”.  Problem  dotyczy  przede  wszystkim  pracowników  Domów
Dziecka.  Przy  analizie   sytuacji  w  Domach  Dziecka  stwierdzono,  iż
generalnie brakuje tam pieniędzy na “rzeczówkę“. W tej sytuacji, wzrost
wydatków w DD nie powinien przekroczyć 7,6%, tak, jak jest to ogólnie
przyjęte  w  budżecie.  Członkowie  Zarządu  zastanawiali  się  na
pozostawieniem dodatków trudnościowych na dotychczasowym poziomie,
natomiast,  przy  obecnych  trudnościach  budżetowych,  większa  jest
możliwość związana  ze zwiększeniem dodatków motywacyjnych.
Postanowiono,  iż  sprawa  ta  będzie  przedmiotem  dalszych  analiz,  przy
aktywnym współudziale Dyrektor PCPR - Pani Elżbiety Turczewskiej.

Pani  Skarbnik,  odnosząc  się  do  punktu  “Zatwierdzenie  rocznych
sprawozdań ZOZ-ów”, po badaniu ich bilansu, wyjaśniła, że z pewnością
niezbędne jest zatwierdzenie tych sprawozdań przez Rady Społeczne przy
ZOZ-ach. Z ustawy o rachunkowości  wynika, że  organ prowadzący czy
organ  nadzorujący  jest  obowiązany  zatwierdzić  roczne  sprawozdanie
jednostki,  które  jest  następnie  przedkładane  do  organu  rejestrującego.
Taka uchwała Rady, zdaniem Pani Skarbnik, musi być podjęta. 
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Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  projekt
porządku  dziennego  obrad  XXX  Sesji  Rady  Powiatu
Białostockiego, przekazując go Przewodniczącemu RPB.

Następnie Pani Skarbnik, po rozmowie telefonicznej z Kierownikiem
Powiatowego Urzędu Pracy, przekazała informacje dot. stanu finansów PUP
w Białymstoku. Sytuacja jest bardzo trudna, gdyż, w chwili obecnej brak
jest  środków  na  wypłatę  zasiłków  dla  bezrobotnych,  wypłacanych  z
Funduszu  Pracy.  Pieniądze  powinny  wpłynąć  z  Centralnego  rachunku
Funduszu Pracy bezpośrednio do PUP. Krajowy Urząd Pracy nie przekazał
środków finansowych na  ten cel,  ponieważ nie  zabezpieczył  sobie  tych
środków. Zdaniem Pani Skarbnik, należy szybko znaleźć rozwiązanie tego
problemu.  Zaproponowała,  by  ze  swojego  budżetu,  ze  środków  na
realizację zadań, przekazać 200.000 zł do PUP, a oni ze swojego budżetu
tą sumę przekażą na Fundusz Pracy. Nie jest to do końca prawidłowe, ale
nie można pozwolić na to by bezrobotni byli pozbawieni zasiłków. Powiat,
do końca czerwca musi przekazać kwotę 260.000 zł  dla PUP na realizację
zadań. Jeżeli teraz przekażemy 200.000 zł, to do końca czerwca musimy
jeszcze  przekazać  60.000  zł.  Należy  jednak  liczyć  się  z  tym,  że  jeżeli
Krajowy Urząd Pracy, do końca czerwca nie załatwi sobie pożyczki i nie
przekaże z Centralnego Funduszu środków na Fundusz Pracy, to wówczas
zabraknie środków finansowych na wypłatę. Niestety w chwili obecnej brak
środków  finansowych  na  wypłatę  zasiłków  dla  bezrobotnych  jest
problemem ogólnokrajowym.

Zarząd Powiatu,  jednogłośnie,  przychylił  się  do  propozycji
Pani Skarbnik.

Ad. 3
W punkcie “Rozpatrzenie wniosku WPODR w Szepietowie w sprawie

udziału powiatu w organizacji turnieju “Aktywizacja Społeczności Wiejskiej”
“  Pani  Anna  Szczepańska  Sekretarz  Powiatu,  przypomniała,  że  Zarząd
rozpatrywał  pismo  Wojewódzkiego  Podlaskiego  Ośrodka  Doradztwa
Rolniczego  w  Szepietowie  w  sprawie  zaproszenia  powiatu  do
współorganizowania turnieju “Aktywizacja społeczności wiejskiej”, wsparcia
finansowego  oraz  ufundowania  i  wręczenia  nagród.  Zarząd  Powiatu,
jednogłośnie,  postanowił  ufundować  nagrodę,  przeznaczając  na  ten  cel
kwotę 1000 zł z działu sport. Sprawę do dalszego prowadzenia skierowano
do WSS. W dniu dzisiejszym, po analizie regulaminu turnieju “Aktywizacja
Społeczności Wiejskiej - rok 2001” / zał. nr 3 /, uznano, iż nie zaistniała
przesłanka, by kwota w wysokości 1000 zł na nagrodę była przeznaczona z
działu  sport,  wobec  czego Zarząd zadecydował,  iż  środki  te  będą
pochodziły z promocji powiatu.

Ad. 4
Zarząd  Powiatu  na  poprzednim posiedzeniu  zapoznał  się  z

pismem lek. Adama Wojciecha Cukrowskiego w sprawie zgłoszenia chęci
kupna  budynku  Gminnego  Ośrodka  Zdrowia  w  Zawadach  oraz  pismem
Zarządu  Gminy  Zawady  z  prośbą  o  nieodpłatne  przekazanie  na  rzecz
Gminy Zawady Ośrodka Zdrowia w Zawadach wraz z nieruchomością. 

Zarząd Powiatu powyższą sytuację przyjął do wiadomości, oczekując
na opinię Dyrektora Rogowskiego w tym temacie. Kopię pisma skierowano
także  do  WGKiN.  Zarząd  Powiatu  zobowiązał  wówczas  Panią
Wojciechowską  do  przygotowania  wystąpienia  do  Zarządu  Gminy  w
Zawadach,  z prośbą o wyrażenie swoich intencji w formie uchwały Rady
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Gminy w Zawadach, z określeniem się w kwestii przejęcia zadań z zakresu
promocji  i  ochrony zdrowia.  Po  otrzymaniu  dokumentów w tej  sprawie,
Zarząd  wystąpi  do  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  Rady  Powiatu
Białostockiego,  z  prośbą  o  opinię.  W  dniu  dzisiejszym,  na  posiedzenie
Zarządu przedłożono projekt wystąpienia do Gminy Zawady w tej sprawie /
zał. nr 4 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść  tego
wystąpienia,  upoważniając  do  jej  podpisania  Przewodniczącego
Zarządu Powiatu - Pana Wiesława Pusza / zał. nr 5  /.
Ponadto  Zarząd  postanowił   skierować  do  radców  prawnych
pytanie,  jaka  będzie  sytuacja  w  kwestii  spłacania  istniejących
zadłużeń w momencie kiedy ZOZ utraci płynność finansową?.

Ad. 5
W  punkcie:  “Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia

procedury  zamówienia publicznego na wyłonienie na wyłonienie banku do
obsługi  kredytu  długoterminowego  złotowego”  głos  zabrała  Pani  Maria
Grażyna  Kalińska.  Przedstawiła  zebranym  potrzebę  podjęcia  uchwały
Zarządu  w  sprawie  zatwierdzenia  specyfikacji  istotnych  warunków
zamówienia  dla  przetargu  nieograniczonego  na  udzielenie  i  obsługę
kredytu długoterminowego złotowego.

Po  dyskusji  i  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu,
jednogłośnie podjął uchwałę Nr 335/2001 z dnia 13 czerwca 2001
roku  w  sprawie  przeprowadzenia  procedury   zamówienia
publicznego  na  wyłonienie  na  wyłonienie  banku  do  obsługi
kredytu długoterminowego złotowego / zał. nr 6 /.

Do podpisania stosownego ogłoszenia do Urzędu Zamówień
Publicznych  w  sprawie  zamieszczenia  ogłoszenia  w  biuletynie
zamówień  publicznych  o  ww.  przetargu,  Zarząd  upoważnił
Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Pusza / zał. nr 7 /.

Ad. 6
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  projektem  uchwały  Rady  Powiatu

Białostockiego w sprawie wyznaczenia członka Komisji Konkursowej w celu
wyłonienia  kandydata na stanowisko ordynatora oddziału chirurgii Szpitala
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Łapach / zał. nr
8 /.
 Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  wyznaczenia
członka  do pracy Komisji Konkursowej na wyłonienie ordynatora
oddziału  chirurgii  Szpitala  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu
Opieki Zdrowotnej w Łapach, przekazując go pod obrady XXX Sesji
RPB.

Ad. 7
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła członkom Zarządu projekt

uchwały w sprawie  zmian w budżecie powiatu na 2001 rok / zał. nr 9 /.
Dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych, zgodnie z zał. nr 1
do uchwały na kwotę 659.094 zł. Uzasadnienie dokonanych zmian zawarto
w zał. nr 2 do niniejszej uchwały.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 336/2001 z
dnia 13 czerwca 2001 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu
na 2001 rok / zał. nr 10 /.
Powyższa uchwała podlega przekazaniu Regionalnej Izbie Obrachunkowej,
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zgodnie z kompetencjami. 

Ad. 8
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła zebranym projekt uchwały

Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2001
rok / zał. nr 11 /. W ww. projekcie uchwały zwiększa się plan dochodów
budżetowych o kwotę 178.929 zł i o tyle samo zwiększa się plan wydatków
budżetowych . Pani Skarbnik zaznaczyła, iż ww. projekt uchwały może ulec
zmianie,  ponieważ  ciągle  napływają  z  jednostek  podległych,  wnioski  w
sprawie zmian w budżecie.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie  zaakceptował  powyższy
projekt uchwały, przekazując go pod obrady XXX Sesji RPB.

Ad. 9
Powiatowy Zarząd Dróg w Białymstoku wystąpił do Zarządu Powiatu

z propozycją zawarcia porozumienia z Zarządem Gminy w Michałowie na
finansowanie  zadania  “remont  drogi  powiatowej  R  03410  od  drogi
wojewódzkiej nr 686 - Bachury” / zał. nr 12 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.  projekt
porozumienia,  upoważniając  do  reprezentacji  Przewodniczącego
Zarządu - Pana Wiesława Pusza i członka Zarządu - Panią Jadwigę
Kuteszko  /  zał.  nr  13  /.  Powyższy  projekt  porozumienia  przesłano  do
Zarządu Gminy w Michałowie, celem podpisania.

Ad. 10
Pani  Sekretarz  Powiatu  -  Anna  Szczepańska  przedłożyła  na

posiedzenie  Zarządu   protokoły  przekazania  od  Zarządu  Miasta
Białegostoku i przyjęcia na stan Powiatu budynków gospodarczych przy u.
Borsuczej  2,  celem  podpisania  i  przekazania  Zarządowi  Miasta
Białegostoku.

Do  podpisania  ww.  protokołów  Zarząd  Powiatu  upoważnił
Przewodniczącego  Zarządu  Powiatu  -  Pana  Wiesława  Pusza  i
członka Zarządu -Panią Jadwigę Kuteszko.

Ad. 11
Pani Maria Grażyna Kalińska przedstawiła na posiedzenie Zarządu

informację dotyczącą pobranych dochodów pobranych,  w okresie od 21
maja  -  10  czerwca  2001  roku,  przez  Starostwo  Powiatowe  dochodów
związanych z realizacją zadań z zakresu administracji  rządowej / zał. nr
14 /.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  ww.  informację  przyjął  do
wiadomości.

Ad. 12
Członkowie Zarządu zapoznali  się  z  pismem Powiatowego Urzędu

Pracy w sprawie sieci szkół ponad gimnazjalnych / zał. nr 15 /. Propozycja
zmian,  w  opinii  PUP,  uwzględnia  potrzebę  dostosowywania  kierunków
kształcenia  do  aktualnych  i  przyszłych  potrzeb  rynku  pracy.  Pewne
wątpliwości  wzbudza  kształcenie  w  zawodach,  dających  wąskie
specjalizacje, np. ZSM w łapach - krawiec, posadzkarz. W opinii  Urzędu,
celowe wydaje się kształcenie w zawodach o szerszym profilu, np. zawód
posadzkarz  poszerzony  o  nowe  technologie  budowlane,  na  które  jest
aktualnie zapotrzebowanie na rynku.

Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości i skierował
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je do WSS, celem uwzględnienia w pracach nad siecią szkół ponad
gimnazjalnych.

Ad. 13
Podlaski  Urząd  Wojewódzki,  Wydział  Spraw  Społecznych  przesłał

informację o wpisaniu do rejestru Wojewody, Domów Pomocy Społecznej w
Jałówce i Uhowie / zał. nr 16 i 17 /. 
W  jednym  z  tych  pism  wystąpił  błąd,  wobec  czego  Zarząd
zobowiązał PCPR w Białymstoku do wyjaśnienia tych kwestii.
Zarząd powyższe pisma przyjął do wiadomości.

Ad. 14
Starosta  Białostocki  przypomniał,  iż  na  poprzednim  posiedzeniu

Zarząd rozpatrywał pismo Dyrektora Zespołu Szkół Mechanizacji Rolnictwa
w Supraślu o przeprowadzenie przetargu lub zgody na kasację samochodu
“Nysa”.
Zarząd  Powiatu  uznał,  iż  Pan  Dyrektor  jednoosobowo  odpowiada  za
prowadzenie placówki. Przeprowadzenie przetargu, bądź dokonanie kasacji
pojazdu leży, więc w kompetencji Dyrektora. Zarząd upoważnił wówczas
Panią  Skarbnik  do  przygotowania  projektu  uchwały  Zarządu  w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  przeprowadzenie  przetargu  w  sprawie  sprzedaży
samochodu “Nysa”.

Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła zebranym  projekt uchwały
w tej sprawie / zał. nr 18 /.

Zarząd Powiatu, jednogłośnie, podjął uchwałę Nr 337/2001 z
dnia  13  czerwca  2001  roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
sprzedaż samochodu NYSA o numerze rejestracyjnym BTU 0553 /
zał. nr 19 /.

Ad. 15
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  pismo  Klasztoru

Męskiego Zwiastowania NMP w Supraślu z prośbą o wyrażenie zgody na
zamianę gruntu – fragmentu działki nr 164/5 użytkowanej przez Technikum
Rolnicze  na  fragment  o  porównywalnej  wielkości  działki  165,  będącej
własnością  Klasztoru  /  zał.  Nr  20  /.  Wydział  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości  przedstawił  informację  z  wizji  terenowej,  którą
przeprowadzono  przy  udziale  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Mechanizacji
Rolnictwa w Supraślu i O. Germana – przedstawiciela Klasztoru Męskiego
Zwiastowania  NMP oraz  inż.  Puczyńskiego – architekta,  działającego na
zlecenie Klasztoru / zał. Nr 21 /. W trakcie wizji ustalono, iż obie strony są
zainteresowane zamianą i zgodne, co do przebiegu proponowanych granic
podziałowych.

Zarząd Powiatu, postanowił w tym temacie zasięgnąć opinii
Komisji Infrastruktury Technicznej.

Ad. 16
Przewodniczący  Zarządu  przedstawił  zebranym  pismo  Generalnej

Dyrekcji Dróg Publicznych w Warszawie r GDDP – B- 3 d / 0331 / 173 / 01 z
dnia 28 maja 2001 roku, w którym informuje o uzyskaniu dofinansowania
na zadanie „modernizacja ul. Holendry w Tykocinie” w wysokości 98.000 zł.
Jednocześnie  prosi  o  nadesłanie  informacji  o  przebiegu  realizacji  za  III
kwartały 2001 roku oraz rocznej informacji o wykorzystaniu przyznanych
nakładów i wysokości udziału własnego / zał. Nr 22 /.
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Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości, kierując
do realizacji PZD w Białymstoku.

Ad. 17
Zarząd Powiatu zapoznał  się z  pismem Komitetu Organizacyjnego

VIII Wystawy Zwierząt Hodowlanych w Szepietowie z prośbą o częściowe
sfinansowanie lub ufundowanie nagród wyróżnionym hodowcom / zał. Nr
23 /.

Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji,  zobowiązał  Panią  Jadwigę
Kuteszko do nawiązania współpracy z Komitetem Organizacyjnym
VIII Okręgowej Wystawy Zwierząt Hodowlanych w Szepietowie, w
celu  pozyskania  niezbędnych  informacji.  Zarząd  wstępnie
zaproponował  ufundowanie  pucharu  Starosty  dla  najlepszego
hodowcy z Powiatu Białostockiego.

Ad. 18
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym pismo  Podlaskiego

Urzędu Wojewódzkiego w sprawie zmiany przeznaczenia przyznanej kwoty
dotacji 50.000 zł dla Domu Dziecka w Krasnem na modernizację instalacji
centralnego ogrzewania / zał. Nr 24 /.

Zarząd ww. pismo przyjął do wiadomości.

Ad. 19
Przewodniczący Zarządu zapoznał zebranych z pismem Pani Edyty

Eljasiewicz w sprawie organizacji Niepublicznego ZOZ w Białymstoku oraz
dalszych zamierzeniach i planowanych działaniach / zał. Nr 25 /.

Po  dyskusji,  Zarząd  Powiatu  ww.  pismo  przyjął  do
wiadomości, przekazując kopię do Dyrektora Rogowskiego i WSS.

Ad. 20
Wydział  Spraw Społecznych złożył  do Zarządu Powiatu wniosek o

wprowadzenie  do  budżetu  powiatu  środków  na  dofinansowanie
specjalistycznych usług rehabilitacyjnych / zał. Nr 26 /.

Zarząd Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  ww.  wniosek,
przekazując go do Pani Skarbnik, celem ujęcia zmian w budżecie
powiatu. 

Ad. 21
Do  Zarządu  Powiatu  wpłynęło  pismo  PPUP  „Poczty  Polskiej”

Rejonowego Urzędu Poczty w sprawie zmian organizacyjnych w zakresie
usług pocztowych - dotyczy interpelacji radnego Zdzisława Łukaszewicza /
zał. Nr 27 /.

Do  przygotowania  odpowiedzi  na  interpelację  radnemu
Zdzisławowi  Łukaszewiczowi,  Zarząd  Powiatu  zobowiązał  Panią
Annę Szczepańską – Sekretarza Powiatu.

Ad. 22
Starosta  Białostocki  przypomniał  zebranym  pismo  mieszkańców

bloku w Łapach przy ul. Goździkowskiej 18 / zał. Nr 28 /. Wydział Geodezji,
Katastru  i  Nieruchomości,  po  analizie  przedłożonych  materiałów,
przedłożył  na  posiedzenie  Zarządu projekt  odpowiedzi  do  mieszkańców
ww. bloku.

Zarząd  Powiatu,  jednogłośnie,  zaakceptował  treść
odpowiedzi,  kierowanej  do  wszystkich  lokatorów bloku  przy  ul.
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Goździkowskiej  18  w  Łapach,  upoważniając  do  jej  podpisania
Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława Pusza / zał. Nr 29 /. Do
dalszego prowadzenia sprawy zobowiązano WGKiN.

Przy  omawianiu  tej  sprawy  poruszono  także  kwestię  dotyczącą
ogrzewania budynku sali gimnastycznej w Łapach z węzła realizowanego
na terenie m. Łapy.

Zarząd  zobowiązał  WSS  do  przygotowania  zapytania  do
Zarządu  Miejskiego  w  Łapach,  jakie  są  możliwości  podłączenia
instalacji cieplnej do budynku sali gimnastycznej oraz upoważnił
do jego podpisania Przewodniczącego Zarządu – Pana Wiesława
Pusza.

Ad. 23
Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z treścią pisma Zespołu

Szkół w Czarnej Białostockiej w sprawie zwiększenia planu budżetu na rok
2001 o zaoszczędzona kwotę 20.000 zł / zał. nr 30 /.
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Skarbnik.

Zarząd Powiatu ww. pismo przyjął do wiadomości, kierując
do  WSS  do  analizy.  Jednocześnie  upoważniono  Pana  Wiesława
Pusza – Przewodniczącego Zarządu do podpisania odpowiedzi w
tej sprawie.

Ad. 24
Starosta Białostocki zreferował zebranym treść pisma Zespołu Szkół

Mechanizacji Rolnictwa w Supraślu o dofinansowanie, w stosunku do planu
wydatków na 2001 rok / zał. nr 31 /.
Szczegółowe  wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Maria  Grażyna
Kalińska.

Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  i  przekazał  je  do
Wydziału Spraw Społecznych i Pani Skarbnik.

Ad. 25
Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem Pani  Jurczenia  w sprawie

rezygnacji  z  kupna  pomieszczeń  w  piwnicy  obiektu  /  zał.  nr  32  /  oraz
przesłanym  pełnomocnictwem  do  podejmowania  decyzji  w  sprawie
wykupu mieszkania w Kol. Sobolewo 86 / zał. nr 33 /.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  uznał,  iż  przesłane
pełnomocnictwo nie jest wiarygodnym dokumentem, gdyż nie jest
poświadczone  przez  osobę  upoważnioną  /  notariusz  /.  Zarząd
zobowiązał  WGKiN  do  przygotowania  pisma  do  Pani  Jurczenia,
informującego,  iż  na  przedłożonym  dokumencie  brakuje
potwierdzenia notarialnego o wiarygodności złożonych podpisów.

Ad. 26
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  informację  Wydziału

Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  dot.  Lokalu  mieszkalnego,
zajmowanego  przez  Pana  Andrzeja  Smuragę  w  Michałowie  przy  ul.
Białostockiej 70 m 5 / zał. nr 34 /.

Zarząd Powiatu powyższą informację przyjął do wiadomości,
zobowiązując Wydział Organizacyjny do protokolarnego przejęcia
lokalu,  a  Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  do
rozpoczęcia procedury, mającej na celu sprzedaż ww. mieszkania
w przetargu nieograniczonym. Ze względu na potrzeby finansowe
Zarząd Powiatu prosi o przyśpieszenie sprawy.
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Ad. 27
Starosta  Białostocki  przedstawił  zebranym  projekt  ogłoszenia

wyniku postępowania w trybie zapytania o cenę na wykonanie i dostawę
tablic rejestracyjnych do Starostwa Powiatowego w Białymstoku.

Szczegółowe wyjaśnienia w tej sprawie złożył Pan Gerard Aleksiej,
pracownik Wydziału Komunikacji.

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował treść ogłoszenia,
podpisując go / zał. nr 35 /.

Ad. 28
Przewodniczący  Zarządu  zapoznał  zebranych  z  pismem  Wyższej

szkoły  zawodowej  w  Supraślu  o   przekazanie  nowopowstałej  uczelni
budynku po starych warsztatach ZSMR wraz z przyległym terenem / zał. nr
36 /.  W tej samej sprawie wpłynęło pismo od Posła RP Pana Krzysztofa
Jurgiela  popierające  wniosek  uczelni  /  zał.  nr  37  /.  Pod  ww.  pismem
podpisał się także Senator Marczuk.

Zarząd Powiatu zobowiązał WSS do pozyskania od Wyższej
Szkoły Zawodowej w Supraślu Statutu szkoły. W chwili obecnej nie
wypracował  stanowiska  w  tej  sprawie,  prosząc  Komisję
Infrastruktury Technicznej o opinię .

Ad. 29
Starosta Białostocki poinformował członków Zarządu o planowanym

posiedzeniu  Komisji  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Rybactwa  Śródlądowego  i
Ochrony Środowiska w dniu 18 czerwca 2001 roku / zał. nr 38 /.

Członkowie Zarządu ww. przyjęli do wiadomości.

Ad. 30
 W sprawach różnych, członek Zarządu – Pani Jadwiga Kuteszko –

Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa,  Leśnictwa,  Gospodarki  Wodnej  i  Ochrony
Środowiska złożyła informację dotyczącą uruchomienia utylizacji odpadów
poszpitalnych  w  starej  kotłowni  utylizatorni  odpadów  poszpitalnych  w
Łapach.

Zarząd informację przyjął do wiadomości.

Pani  Maria  Grażyna  Kalińska,  w  sprawach  różnych,  przedłożyła
wstępne  założenia  podziału  1%  rezerwy  części  oświatowej  subwencji
ogólnej w roku 2001 / zał. nr 39 /. Jest to projekt zaopiniowany pozytywnie
przez członków Zespołu ds. Edukacji Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu
Terytorialnego  ,  tj.  z  posiedzenia  Komisji  Finansowej  Związku  Powiatów
Polskich. Są tam wypracowane założenia do podziału 1% rezerwy części
oświatowej subwencji ogólnej.

Zarząd Powiatu ww. materiał przekazał do wiadomości WSS.

Wobec  wyczerpania  tematów,  posiedzenie  Zarządu zakończono  o
godz. 12:40:00.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
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Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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